Сопровождение к десятинам:                              11.09.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

*Если вы будете поступать по уставам Моим, и заповеди Мои будете хранить и исполнять их, то Я дам вам дожди в свое время, и земля даст произрастения свои, и дерева полевые дадут плод свой; 

И молотьба хлеба будет достигать у вас собирания винограда, собирание винограда будет достигать посева, и будете есть хлеб свой досыта, и будете жить на земле вашей безопасно; 

Пошлю мир на землю вашу, ляжете, и никто вас не обеспокоит, сгоню лютых зверей с земли вашей, и меч не пройдет по земле вашей; и будете прогонять врагов ваших, и падут они пред вами от меча;

Пятеро из вас прогонят сто, и сто из вас прогонят тьму, и падут враги ваши пред вами от меча; призрю на вас, и плодородными сделаю вас, и размножу вас, и буду тверд в завете Моем с вами;

И будете есть старое прошлогоднее, и выбросите старое ради нового; и поставлю жилище Мое среди вас, и душа Моя не возгнушается вами; и буду ходить среди вас и буду вашим Богом, а вы будете Моим народом (Лев.26:3-12).

'If you walk in My statutes and keep My commandments, and perform them, then I will give you rain in its season, the land shall yield its produce, and the trees of the field shall yield their fruit. 

[bookmark: _Hlk79915677]Your threshing shall last till the time of vintage, and the vintage shall last till the time of sowing; you shall eat your bread to the full, and dwell in your land safely. 

I will give peace in the land, and you shall lie down, and none will make you afraid; I will rid the land of evil beasts, and the sword will not go through your land. You will chase your enemies, and they shall fall by the sword before you. 

Five of you shall chase a hundred, and a hundred of you shall put ten thousand to flight; your enemies shall fall by the sword before you. 'For I will look on you favorably and make you fruitful, multiply you and confirm My covenant with you. 

You shall eat the old harvest, and clear out the old because of the new. I will set My tabernacle among you, and My soul shall not abhor you. I will walk among you and be your God, and you shall be My people. (Leviticus 26:3-12).

Если вы будете поступать по уставам Моим, и заповеди Мои будете хранить и исполнять их, то Я дам вам…

'If you walk in My statutes and keep My commandments, and perform them, which I have given you..

Способность хранить, и исполнять, и поступать по уставам и заповедям Бога, говорит о взращенном плоде святости, которым мы кооперируем со святостью Бога, за что Он обещал дать награду.

The ability to keep, fulfill, and act according to the statutes and commandments of God speak of the fruit of holiness we have grown with which we cooperate with God’s holiness, for which He has promised us a reward.

Вспомним сегодня, как апостол Аркадий объясняет признаки награды, по которым следует испытывать самих себя на предмет того, что мы кооперируем взращенным нами плодом святости со святостью Бога. 

Let us remember today how apostle Arkady explains the signs of the reward according to which we should test ourselves that our grown fruit of holiness cooperates with the holiness of God.

1. Признак – Господь Бог наш будет ходить среди нашего стана, чтобы избавлять нас, и предавать врагов наших в руки наши.

1. Sign – our Lord God will walk among our camp to deliver us and deliver our enemies in our hands.

2. Признак – Бог даст дожди нашей земле в своё время, и земля наша даст нам произрастения свои.

2. Sign – God will give us rain in its season, the land shall yield its produce, and the trees of the field shall yield their fruit.

3. Признак – Бог, даст нам возможность и способность, есть хлеб свой досыта, и жить на нашей земле безопасно.

3. Sign – God will give us the opportunity and ability to eat our bread to the full, and dwell in our land safely.

4. Признак – Бог, пошлёт мир на землю нашу, мы ляжем спать, и никто нас не потревожит, так как Он, сгонит лютых зверей с земли нашей, меч не пройдет по ней; и падут враги наши пред нами от меча.

4. Sign – God will give peace in the land, and we shall lie down, and none will make us afraid; He will rid the land of evil beasts, and the sword will not go through our land.

5. Признак – Бог, призрит на нас, и плодородными сделает нас, и размножит нас.

5. Sign – God will look on favorably on us and make us fruitful and multiply us.

6. Признак – Бог, будет твёрд в завете Своем с нами; и поставит жилище Своё среди нас, и душа Его не возгнушается нами.

6. Sign – God will be firm in a covenant with us, will set His tabernacle among us, and His soul shall not abhor us.

7. Признак – Бог, будет ходить среди нас и будет нашим Богом, а мы будем Его народом.

7. Sign – God will walk among us and be our God, and we shall be His people.

Второй признак, по которому следует испытывать самих себя на предмет того, что мы кооперируем взращенным нами плодом святости со святостью Бога, чтобы получить право на власть, показывать в своей вере братолюбие состоит в том – 

The second sign according to which we should test ourselves that we cooperate with the fruit of holiness that we have grown with God’s holiness in order to receive the right to power to show brotherly love in our faith is:

Что Господь Бог будет давать нашей земле дожди в своё время, чтобы наша земля, могла давать нам произрастения свои в предмете, взращенного нами плода мира и святости. 

That the Lord God will give us rain in its season, the land shall yield its produce in the subject of the fruit of peace and holiness grown by us.

Под образом нашей земли, которой Бог будет давать дожди в своё время, и в свою меру – следует разуметь добрую почву нашего сердца, которая стала таковой благодаря тому, что мы через наставление в вере, очистили совесть свою от мёртвых дел, истиною, состоящей в Крови креста Христова.

Under the image of our land to which God will give its rain in its time and measure – should be understood as the good soil of our heart that became this way thanks to the fact that we, through instruction in faith, cleansed our conscience from dead works with the truth contained in the Blood of the cross of Christ.

*Ибо если кровь тельцов и козлов и пепел телицы, через окропление, освящает оскверненных, дабы чисто было тело, то кольми паче Кровь Христа, Который Духом Святым принес Себя непорочного Богу, очистит совесть нашу от мертвых дел, для служения Богу живому и истинному! (Ев.9:13,14).

For if the blood of bulls and goats and the ashes of a heifer, sprinkling the unclean, sanctifies for the purifying of the flesh, how much more shall the blood of Christ, who through the eternal Spirit offered Himself without spot to God, cleanse your conscience from dead works to serve the living God? (Hebrews 9:13-14).

Под образом дождя, даруемого Богом нашей земле в своё время, и в свою меру, следует разуметь благовествуемое слово, в формате начальствующего учения Христова, в устах человека, которого Он облёк полномочиями Своего отцовства.

Under the image of rain given by God to our land in its time and in its measure should be considered the preached word in the format of the reigning teaching of Christ in the mouth of the person whom He clothed in the powers of His fatherhood.

*Внимай, небо, я буду говорить; и слушай, земля, слова уст моих. Польется как дождь учение мое, как роса речь моя, как мелкий дождь на зелень, как ливень на траву (Вт.32:1,2).

"Give ear, O heavens, and I will speak; And hear, O earth, the words of my mouth. Let my teaching drop as the rain, My speech distill as the dew, As raindrops on the tender herb, And as showers on the grass. (Deuteronomy 32:1-2).

Под образом произрастаний в доброй почве нашего сердца, состоящих в совокупности мира и святости – следует рассматривать плод обетование, взращенное в почве нашего доброго сердца, в лице рождённого нами плода Мафусала, прогоняющего смерть, из нашего тела, который является как свидетельством, что мы угодили Богу, так и гарантией нашего восхищения в сретенье Господу на облаках.

Under the image of produce in the good soil of our heart consisting of the bond of peace and holiness – should be considered the fruit of the promise grown in the soil of a good heart in the face of Methuselah born to us, who banishes death from our body, which is evidence that we have pleased God and a guarantee of our rapture to meet with the Lord in the air.
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